



# 5D4N HANOI – TAMCOC – HALONG (VN5HAN)

## 5 天 4 晚 河内 – 三谷 – 下龙湾



### DAY 1: HANOI ARRIVAL 第一天: 河内(无餐) (Nil)

Pick up at Noi Bai airport. Transfer to hotel for check in. Overnight in Hanoi  
到达内牌飞机场，前往入住酒店。住宿河内。

### DAY 2 HANOI – HOA LU - TAMCOC– HANOI 河内 - 华闾 - 三谷 - 河内 (B/L)

After breakfast, around 8:00 - 8:30. Our guide & driver will pick you up at your hotel leave by coach to Hoa Lu (2.5 hrs). Visit the historic capital of Viet Nam and the famous ancient temples of Le and the Dinh Dynasties. Then our bus will transfer you from Hoa Lu to Tam Coc for lunch around at 12:30PM. After lunch, boat trip to visit Tam Coc to see the beauty of the karst formations as you pass along their base and row into one of the many caves carved through the limestone. Then, cycle for an hour on quiet roads through villages, rice fields, rivers and rocky outcrops in Tam Coc - Bich Dong (around 5 km). Dive back to Ha Noi and drop off at your hotel around at 18:00PM. overnight in Hanoi  
早餐后，大概 8:00-8:30。导游及车在酒店迎接前往华闾，参观黎皇庙和丁皇庙。接着前往三谷享用午餐，乘坐舢板船参观三谷。寄单车（约 5 公里）享受三谷-壁洞的美景。乘车回河内，送往酒店，住宿河内。

### DAY 3 HANOI – HALONG ( OVERNIGHT ON CRUISE) 河内 - 下龙湾 (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to **Halong Bay** - a UNESCO World Heritage site (160km driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field.

12h00 – 12h30 : Embark Halong Cruise. Enjoy welcome drink and get a brief introduction about cruise and safety guidelines. Check-in your cabin.

13h15: Have lunch while cruising in the magnificent Bai Tu Long Bay, admiring the fascinating rock and the beautiful of Halong Bay from your cruise.

16h00: Join a guided visit to **Stalermate Cave** in Ha Long Bay.

17h20: Return to Cruise, enjoy the sunset while relaxing with happy hours from now to dinner time at the bar.

18h00: Enjoy happy hours various drinks on discount. Taking part in a **Cooking Demonstration & Food Décor Class** with our Chef.

19h00 – 21h00: Dinner is served on cruise restaurant.

21h00 – 22h00: Time of second happy hours to the late night or join **Squid Fishing** with the crew, sing **Karaoke** or just laze around or relax in your cabin.

早餐后，乘车前往广宁省的下龙湾（距离河内 160 公里，大约 3,5 个小时）（一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产，也刚刚成为新世界七大自然奇观之一），路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景，抵达下龙湾，开始邮轮的行程。

12.00 - 12.30: 上豪华邮轮，享用欢迎饮料，入住邮轮房间

13.15: 一边享用午餐，一边观光白子龙的美景，游船漫游经过下龙湾的漂亮景点给游客拍照

16.00: 跟导游参观下龙湾漂亮的钟乳石洞

17.20: 欣赏海上黄昏及休闲的时刻

18.00: 各种饮料大减价，客人可参加与我们的厨师学做越南菜

19.00 - 21.00: 享用晚餐於

21.00: 自由活动，客人可在船上钓墨鱼，唱卡拉 OK 等。。。



**DAY 4 HALONG - HANOI 下龙湾**

**(B/L)**

06h30 Welcome a new day with amazing dawn on the cruise. Refresh your body & soul by a **Tai-Chi Lesson** on sundeck.

07h00 – 08h00 : Catch morning view of seascapes with a cup of tea or coffee, have breakfast.

08h00 – 09h00 : Climb to the peak of Island for the panoramic views of the bay. Relax on the beach, swim in the emerald water.

09h00 : Return to Cruise for freshening up.

09h30 : Check out your cabin and continue roaming around the picturesque route toward Bai Tho Mountain near the harbor.

10h30 : Have early lunch.

12.00 : Arrive back at Ha Long city for disembarkation.

6.30: 参加太极拳班

7.00: 早餐时间, 慢慢欣赏越南咖啡与绿茶

8.00: 贵客可跟导游爬山, 在高的角度拍照下龙湾的风景

9.00: 回邮轮

09h30: 休息, 退房

10h30: 在船上享用午餐

12.00: 返回码头, 乘车回河内

下午午参观下龙湾最大的**皇家赌场**

**DAY5 HANOI-DEPARTURE 从河内返回**

**(B)**

After breakfast, free at leisure then transfer to airport for flight home.

早餐后自由活动到时间乘车到机场上飞机回国, 结束 5 天愉快行程

**\*\*\*Compulsory Tip for local guide and driver (15 USD/pax)**

**\*\*\*需要付 15 美金给当地导游和司机作为消费**